
SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO

ZAPISNIK SA

ČETVRTE RADNE  SJEDNICE  SKUPŠTINE KANTONA  SARAJEVO,
održane u srijedu, 17. juna 2015. godine sa početkom rada u 10,00 sati

Sarajevo, juni 2015.



NA ČETVRTOJ RADNOJ SJEDINICI SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 
PRISUSTVOVALI SU POSLANICI/ZASTUPNICI:

STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE 

1. Ademović Kemal
2. Čelik Mirza
3. Čomor Eldar
4. Delalić Sabahudin
5. Dovadžija Amar
6. Kozadra Muhamed
7. Mašović Amor
8. Okerić Elmedin
9. Prevljak Fikret

DEMOKRATSKA FRONTA – ŽELJKO KOMŠIĆ

1. Akšamija Goran
2. Avdibegović Neira
3. Bukva Sejo
4. Kerla Bibija
5. Mehmedagić Mersiha
6. Pindžo Mirsad
7. Vukasović Mario

SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST – FAHRUDIN RADONČIĆ

1. Babić Ana
2. Bajrović Izudin
3. Filipović Selma
4. Jusko Ismir
5. Marić Zvonko
6. Rađo Dževad
7. Solaković Adnan

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE
1. Srna Bajramović Srna
2. Šućur Slaviša

NAŠA STRANKA

1. Ćudić Sabina
2. Forto Edin
3. Kojović Predrag

BOSANSKA STRANKA – MIRNES AJANOVIĆ

1. Haris Pleho
2. Rasim Smajić



BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA – SEFER HALILOVIĆ
1. Halilović Semir

SAMOSTALNI POSLANICI/ZASTUPNICI

1. Bjelak Nermin
2. Aljović Hamed
3. Mekić Amel

Četvrtu  Radnu  sjednicu  Skupštine  Kantona  Sarajevo  17.juna  2015.  godine  otvorio  je
predsjedavajući Skupštine Sejo Bukva u 10,00 sati.

Prema evidenciji Službe, sjednici prisustvuje 29 poslanika što je dovoljan broj za punovažan
rad i odlučivanje.

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA

Izostanak sa ove sjednice opravdali su i najavili svoje kašnjenje: Izudin Bajrović i Sabahudin
Delalić.

Prijedlog  dnevnog  reda  Četvrte  Radne  sjednice  Skupštine  Kantona  Sarajevo  utvrdio  je
Kolegij Skupštine na sjednici održanoj dana 04.06.2015.godine.

Skupština  Kantona  Sarajevo  je  jednoglasno  (29  “za”)  za  Četvrtu  Radnu  sjednicu
utvrdila sljedeći

DNEVNI RED:

1. Poslanička/zastupnička pitanja, inicijative i odgovori;
2. Prijedlog  zakona o izmjeni i dopunama Zakona o privremenom korišćenju javnih

površina na području Kantona Sarajevo-skraćeni postupak;
3. Prijedlog zakona o zakupu stana sa Izvještajem o provedenoj javnoj raspravi o Nacrtu

Zakona o zakupu stana;
4. Nacrt izmjena i dopuna Budžeta Kantona sarajevo za 2015.godine;
5. Nacrt  zakona  o  izmjeni  Zakona  o  izvršavanju  Budžeta  Kantona  Sarajevo  za

2015.godinu;
6. Nacrt zakona o izmjenama i dopunama Zakona o zaštiti kulturne baštine;
7. Nacrt “B faze” Izmjena i dopuna Prostornog plana Kantona Sarajevo za period od

2003.  do  2023.  godine  sa  Nacrtom  odluke  o  izmjenama  i  dopunama  Odluke  o
provođenju Prostornog plana Kantona Sarajevo za period od 2003. do 2023. godine;

8. Prijedlog odluke o usvajanju "Bilansa energetskih potreba Kantona Sarajevo za 2015.
godinu";

9. Prijedlog  odluke  o  izmjenama  i  dopuni  Odluke  o  imenovanju  članova  Vijeća
nacionalnih manjina Kantona Sarajevo;

10. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku Vlade Kantona Sarajevo broj 02-
05-16501-4.1/15 od 28.05.2015. godine  o kategoriji  lica,  uslovima i  kriterijima za
rješavanje stambenog pitanja putem  kupovine stana pod povoljnijim uslovima;

11. Izvještaji o radu i finansijskom poslovanju:



a) JU „Apoteke Sarajevo“ za 2014. godinu sa Odlukom Upravnog odbora o usvajanju
Izvještaja,  Neovisnim  revizorskim   mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva
zdravstva  Kantona  Sarajevo  i  Mišljenjem      Zavoda  zdravstvenog  osiguranja
Kantona Sarajevo;

b) Stomatološkog fakulteta  sa klinikama u Sarajevu za 2014. Godinu  sa Odlukom
Upravnog  odbora  Univerziteta  u  Sarajevu  o  usvajanju  Izvještaja,  Neovisnim
revizorskim mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i
Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

12. Prijedlozi odluka o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu: 

a) JU Opća bolnica Prim. Dr Abdulah Nakaš;
b) JU „Apoteke Sarajevo“;
c) JU Zavod za bolesti ovisnosti Kantona Sarajevo;
d) Stomatološkog fakulteta sa klinikama u Sarajevu;
e) JU Zavod za hitnu medicinsku pomoć Kantona Sarajevo;

13. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Fonda
Kantona  Sarajevo  za  izgradnju  i  očuvanje  grobalja  šehida  i  poginulih  boraca,
memorijalnih centara i spomen-obilježja žrtava genocida za 2015. godinu;

14. Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  na  Program  rada  sa  finansijskim  planom
Fonda Kantona Sarajevo za stipendiranje i školovanje djece boraca, poginulih boraca
i  poginulih civila – žrtava rata ''IKRE'' za 2015. godinu;

15. Izvještaj  o  radu  i  finansijskom  poslovanju,  na  koje  je  predhodno  dato  mišljenje
ovlaštenog revizora, Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo za 2014. godinu.;

16. Izvještaj  o  radu sa  finansijskim izvještajem,  na  koje  je  predhodno dato  mišljenje
ovlaštenog  revizora,  Fonda  Kantona  Sarajevo  za  izgradnju  stanova  za  članove
porodica     šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide, demobilizirane borce i
prognane osobe za 2014. godinu;

17. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Kantonalne javne ustanove za  zaštićena
prirodna  područja  za  2014.  godinu, sa  Odlukom  Upravnog  odbora  o  usvajanju
Izvještaja i Mišljenjem Ministarstva prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša
Kantona Sarajevo;

18. Izvještaj o radu Kantonalnog tužilaštva Kantona Sarajevo za 2014. godinu;
19. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU "Služba za zapošljavanje Kantona

Sarajevo"  –   Sarajevo  za  period  01.01.  -  31.12.2014.  godine,  sa  prilozima  i
Izvještaja  o  izvršenju  finansijskog  plana  prihoda  i  izdataka  JU  "Služba  za
zapošljavanje  Kantona Sarajevo"  –  Sarajevo  za  period  01.01.  -  31.12.2014.
godine;

20. Izvještaj o radu sa Finansijskim izvještajem Kantonalne agencije za privatizaciju
Sarajevo za 2014. godinu;

21. Izvještaj o radu Kantonalne uprave za inspekcijske poslove Kantona Sarajevo za
2014. godinu;

22. Izvještaj o realizaciji Plana povratka u i iz Kantona  Sarajevo za period 01.01.-
31.12.2014.  godine,  sa  osvrtom  na  problematiku  obezbjeđenja  alternativnog-
privremenog smještaja i Plan povratka u i iz Kantona Sarajevo za 2015. godinu;

23. Izvještaj iz oblasti sporta za 2014. godinu;
24. Izvještaj Ekspertne komisije Ministarstva za obrazovanje, nauku i mlade Kantona

Sarajevo  za  davanje stručnog/ekspertnog  mišljenja  u  vezi  sa  Elaboratom  o
osnivanju  Edukacijskog  fakulteta  u  okviru  Internacionalnog  univerziteta  u
Sarajevu.



Uz poziv za sjednicu poslanicima kao informativni materijal je dostavljena:

1. Informacija  o  stanju  kriminaliteta,  javnog  reda  i  mira  i  sigurnosti  saobraćaja  na
području Kantona Sarajevo za period april 2015. godine

Prije  prelaska  na  realizaciju  dnevnog reda,  predsjedavajući  Bukva je  informisao  da  se
Inicijativa  NE DAMO SARAJEVSKE ŠKOLE obratila  Skupštini  Kantona  Sarajevo  sa
molbom za  obraćanje  na  današnjoj  sjednici  Skupštine.  Kako se  Zahtjev  Predlagača  ne
može  svrstati  ni  pod  jednu tačku  dnevnog  reda,  a  gost  na  sjednici  Skupštine  se  može
obratiti  samo  pod  tačkom  dnevnog  reda,  stoga  nisu  ispunjeni  uslovi  za  obraćanje  na
današnjoj sjednici.

Pomoćnik sekretara Almira Kulovac Šetkić je informisala poslanike da je obraćanje vezano za
program  mjera,  racionalizacije  u  osnovnim  školama  koji  je  na  zvaničnoj  stranici  Vlade
Kantona Sarajevo nedavno objavljen..

Predsjedavajući  je  podsjetio  na  redoslijed  poslanika  prijavljenih  za  poslanička  pitanja  i
inicijative: Vukasović Mario, Šućur Slaviša, Srna Bajramović Segmedina, Solaković Adnan,
Pleho Haris,  Mehmedagić  Mersiha,  Mekić  Amel,  M;arić  Zvonko,  Kojović  Predrag,  Kerla
Bibija, Jusko Ismir, Forto Edin, Ćudić Sabina, Čomor Eldar, Čelik Mirza i Aljović Hamed,
Rađo Dževad i gospodin Kemo Ademović. 

AD – 1.

POSLANIČKA/ ZASTUPNIČKA PITANJA I INICIJATIVE

Poslanik/zastupnik  Mario Vukasović: “ Moje pitanje je upućeno ministru za obrazovanje,
nauku  i  mlade  u  Kanton  Sarajevo  a  odnosi  se  na  procedure  izbora  direktora  u  srednjim
školama u ustanovama Kantona Sarajevo.  Naime,  pitanje  glasi:  kada ćete  donijeti  propis,
odnosno  pravilnik,  kojim  se  precizinije  definiše  procedura  izbora,  kriterij  za  izbor  te
nadležnost i rad direktora u srednjim školama u Kantonu Sarajevo? Naime, dat ću kratko
obrazloženje. Zakon o srednjem obrazovanju kojeg je Skupština Kantona Sarajevo donijela 1.
septembra 2010 godine u članu 138 a koji se odnosi na izbor direktora u tački 11 propisuje,
ministar  donosi  propis,  kojim  se  precizinije  definira  procedura  izbora,  kriterij  za  izbor,
nadležnost i rad direktora. Pored toga smatramo da su opći uslovi za izbor direktora iz tačke 1
istog člana vrlo uopšteni i nedovoljni jer se pored općih uvjeta za stručnu spremu traži da je
kandidat  nastavnik  ili  pedagog,  da  ima  najmanje  8 godina  radnog iskustva  i  od  toga  pet
godina u nastavi ili na pedagoško-psihološki m poslovima te ima najmanje VII stepen stručne
spreme, odnosno završen najmanje drugi ciklus Bolonjskog visokoobrazovnog procesa i ima
najmanje  zvanje  mentora.  Kako  do  danas   nadležni  ministar  nije  donio  ovaj  propis,
razumijemo  da  je  ministar  nedavno  stupio  na  snagu,  ali  se  nadamo  da   će  se  raditi  na
realizaciji ovog zaključka. Školski8 odbor koji biraju direktore se nahode prema spostvenim
kriterijima što je apsolutno nedopustivo- ako ne postoje nikakvi unaprijed propisani kriteriji,
ako ne postoji bodovanje, ako ne postoji rangiranje kandidata izbor direktora se ovim defakto
svodi na politički pritisak i uticaj na članove školskog odbora i lobiranje.”



Poslanik/zastupnik Slaviša Šućur je  postavio dva pitanja: “Prvo pitanje je vrlo kratko
jednostavno i zamoliobih premijera, odnosno predsjedavajućeg Skupštine da odgovori da li u
Sarajevskom kantonu postoji parlamentarna većina još uvijek? Svi smo svjedoci šta se dešava
na  drugim  nivoima  vlasti.  Svjedoci  smo  odnosa  među  političkim  strankama  koje  čine
parlamentarnu većinu u ovoj Skupštini i mislim da građani imaju pravo da znaju kakve to ima
posljedice  na  rad  ove  Skupštine,  Vlade  u  Kantonu  Sarajevo.  Povod  za  ovo  pitanje  su
informacije koje imam o načinu na koji su se izjašnjavali poslanici iz pojedinigh političkih
stranaka koje pripadaju parlamentarnoj većini, na skupštinskim odborima i komisijama, koji
pokazuje  da  funkcionisanje  ove koalicije  postoje  ozbiljni  problemi.  Drugo moje  pitanje  i
inicijativa  na  neki  način  se  odnosi  na  evo  određena  pitanja  vezano  za  anšu  policiju.  Mi
redovno dobijamo ove izvještaje o stanju sigurnosti i svjedoci smo da sve češće dolazi do
izvršenja krivičnih djela na izuzetno drzak način i na žalost ono što se može primijetiti, što se
može čuti u razgovoru sa ljudima koji se bave ovim poslom, da vrlo često kriminalci su u
prednosti,  što  se  tiče  teničkih  sredstava  kojima  raspolažu  u  odnosu na  ono što  ima  naša
policija.  U ovim izvvještajima,  ono što mi ne vidimo je stanje tehničkih sredstavva,  prije
svega sredstava veze, jer postoje saznanja dda su to sredstva u vrlo lošem stanju, zastarjela, i
također  pitanje  vozila  kojima  naša  policija  raspolaže.  Dakle,  njihov  vijek,  pređena
kilometraža,  i  mislim  de  bi  bilo  dobro  dda  Ministarstvo  u  saradnji  sa  Upravom policije
pripremi jedan izvještaj na ovu temu i da na neki način i predloži mjere kojima bi smo mogli
prevazići ovo stanje. Nama je jasno da postoji finansijska kriza ali mislim da je ovo jedan od
segmenata koji ne bi smio da bude žrtva ovako lošeg finansijskog stanja Kantona Sarajevo.”

Poslanik/zastupnik Segmedina Srna Bajramović je postavila poslaničko pitanje: “KJKP
Sarajevo gas još uvijek nije izmirilo enormna dugovanja prema BH gasu koja danas iznose
blizu 60 miliona maraka za potrošeni gas, i ukoliko ne dođe do radikalne promjene u odnosu
na dosadašnji tok uplata moglo b i biti ugrožena isporuka gasa za narednu sezonu grijanja.
Upozorili su iz BH gasa proteklih dana. Zbog toga pitam Vladu Kantona Sarajevo kakvi su
planovi  Vlade  vezano za  uplate  duga,  s  obzirom da već  u prvim ljetnim danima građani
moraju strepiti a li će imati gasa za sezonu grijanja ili ne. Svjedoci smo kako se u posljednje
vrijeme i kreditno zaduživalo uz oobjašnjenje kako se time konačno rješavaju svi problemi. I
onda nedugo zatim u vijestima dobijamo ponovo informaciju kako se ništa nije pomaklo s
mrtve  tačke.  Problem  je  očigledno  složen,  i  ukoliko  Vlada  nema  kapacitet  za  njegovo
rješavanje  mislim da je  vrijeme da  se isti  delegira  u raspravu šireg konteksta  kako bi  se
pronašlo adekvatno rješenje. Mislim da je prošlo vrijeme priča, trebaju nam konkretni potezi,
problem je narastao i na žalost potvrdilo se sve što sam govorila kod kreditnog zaduženja,
kako isti neće biti rješenje nego isključivo prolongiranje agonije. Radi se o problemu za čije
rješenje smo svi zaduženi, svi koji sjedimo u ovoj Skupštini, jer je svako od nas direktrno
biram od građana koji su godinama u neizvjesnosti. Nismo svi jednako odgovorni naravno, ali
niko nema prava ostati izvan ove priče. I još nešto, naime ja razumijem da je teško breme koje
nose kadrovi SDA nakon obećanja od 100.000 radnih mjesta njihovog predsjednika, i sigurna
sam zapravo da predsjednik nije mislio da se tu radi o zapošljavanju u javnoj upravi gddje se
radi o zloupotrebi jednog humanog obećanja koje na žalost već i od samog autora tri puta
mijenjalo rok realizacije. S obzirom da se čini da je izgubljena kontrola tamo gdje po Ustavu i
zakonu apsolutno imate,  a što ću dodatno argumentirati kod rasprave o rebalansu budžeta,
tražim  od  nadležnih  službi  da  putem  Poreske  upravve,  osigura  dostavu  informacija  o
zaposlenim u javnim preduzećima i upravama u nadležnosti Kantona Sarajevo, od trenutka
imenovanja aktuelne Vlade.”



Poslanik/zastupnik Adnan Solaković je postavio poslaničko pitanje: “Na osnovu činjenica
sada  je  ovih  dana,  mogli  su  gledatelji  i  svi  mi  zastupnici  gledati  na  TV  tiče  se  firme
Sarajevotekstil koja je u velikoj dubiozi. Očigledno a volio b ih kroz ovo pitanje, a dat ću
jedno obrazloženje pa da malo bolje vide kakva je situacija u Sarajevotekstilu.  Na osnovu
situacije  u  kojoj  se  nalazi  Sarajevotekstil  d.d,  sindikat  Sarajevotekstila  uputio  je  zahtjev
Kantonalnom tužilaštu za izlazak finansijske policije  (inspekcije) za kontrolu i poslovanje
firme  Sarajevotekstila  d.d.  Pitanje  postavljam  Kantonalnom Tužilaštvu  šta  je  uradilo  po
zahtjevu koje je uputio sindikat Sarajevotekstila i da li je Fnansijska policija izašla po prijavi
Sarajevotekstila  d.d,  te  tražimo  očitovanje  Tužilaštva  i  Finansijske  policije.  Jedno  kratko
obrazloženje: radnje koje su vršene i koje se smatraju neregularnim, prodaja modne kuće koja
je trebala ići javno na licitaciju zbog veće cijene i koristi što nije urađeno. Prodajom modne
kuće,  a inače nam je država sva tako i prodata,  prodajom modne kuće društvo je trebalo
poplačati postojeće dugove prema dobavljačima a najveći dug je ostao i predmet je spora na
sudu. Zbog spora na sudu najveći odliv novca je za advokate otišao, preko milion KM. Pa se
postavlja pitanje da li je to realno? Prelaskom svih objekata i ljudstva od strane Sabena doo
ugušena je firma Sarajevotekstil, danas je dužna 17 plata gdje nisu uplaćeni ni doprinosi. Po
osnovu kredita koju je Saben doo uzeo, daje se garancija u BOR banci oročeni dio sredstava
od 1,4 miliona firme Sarajevotekstil dd koje je sada blokirano zbog kredita a bio bi dovoljan
da firma izbori svoj opstanak i plati ddugovanja prema općinama Stari Grad i Centar zbog
poslovnih prostora, neplaćanja doprinosa radnika. Daje se pozajmica od 2014 od 1.075.000
KM firmi Saben doo, od toga vraćeno 675.000 KM pa postavlja se pitanje gdje je nestalo
400.000 KM jer firma Saben doo praktično ne postoji. Daje se pozajmica od 150.000 KM
advokatu Arminu Zulkiću od toga vraćeno 50.000 KM ostatak duga je fakturisan za učinjene
usluge. Očigiledno ovdje postoji sprega advokatske kancelarije i Sarajevotekstila, ovo malo
da pomognem Tužilaštvu pošto je ovako brzo, pa vjerovatno će uzeti u obzir.”
“Drugo moje zastupničko pitanje postavljam pitanja ministrici zdravstva i inspekciji : Da li je
dozvoljeno da se maloljetnicima omogućava javno uživanje nargila, a ne zna se sastav tih sup-
stanci? Međutim, pouzdano se zna za negativni uticaj na rast i motoričke radnje malodobnih
osoba. Da li su te radnje zakonom regulisane, ako jesu koje su to predviđene sankcije za to, a
ako nisu za slijedeće Skupštinsko zasjedanje, pripremit ćemo prijedlog mjera kako bi se ova
negativna pojava suzbila. Molio bih ministricu ako može da nam odgovori odmah.”

Poslanik/zastupnik Dževad Rađo je pokrenuo zastupničku inicijativu: “Molim da Skup-
ština Kantona Sarajevo preko svojih prethodnik u Parlamentu Federacije BIH, pokrene inici-
jativu stavljanja i uvrštavanja ustvari u tačke dnevnog reda a tiče Prijedlog zakona o izmjena-
ma i dopunama Zakona o posebnim pravima dobitnika ratnih priznanja, odlikovanja i članova
njihovih porodica i drugi Zakon o dopunama Zakona o raseljenim licima i povratnicima u Fe-
deraciji BIH izbjeglim i raseljenim iz BIH. Napominjem, da kompletna procedura završena po
tom pitanju skupljena su sva mišljenja ministarstava  i ispoštovana je kompletna procedura.
Međutim, inertnost rukovodstva jednog i drugog doma su doveli dotle da nikad nije stavljeno
na dnevni red. Pa prema tome, tražim da se uvrsti ponovo u dnevni red kako bi rješavali vrlo
značajna pitanja za građane Kantona Sarajevo a to se ne može desiti dok se zakoni ne izmije-
ne na federalnom nivou.”

Poslanik/zastupnik Haris Pleho je postavio poslaničko pitanje: “Ja imam jedno neobično
ali jako bitno pitanje koje ću uputiti zbog građana grada Sarajeva i Kantona. Želim prvo da se
zahvalim Vladi Kantona, premijeru i svim ljudima na federalnom i državnom nivou na izvan-
rednoj organiziji dolaska i boravka Papa Franje u Sarajevo. Pokazli smo kada hoćemo može-
mo sve. No krećući se oko moje kuće naselja gdje živi ali i u svim dijelovima grada kuda je
Franjo Papa prolazio nisam primijetio ama baš ni jednog psa lutalicu. Prošle su a i ova Vlada
mučile muku u ovoj oblasti ali ništa naročito nisu postigli. Pa želim da postavim sljedeće pita-



nje minsitru za prostorno uređenje ili već neko iz Vlade ko mi može da odgovori ali odmah na
ovoj sjednici: kako je moguće da taj dan ni jedan pas lutalica kuda se kretao Franjo Papa nije
se mogao vidjeti a sutradan već svaki pas lutalica je bio na svom mjestu? Molim odgovor od-
mah.”

Poslanik/zastupnik Mersiha Mehmedagić navela je sljedeće: “Moje zastupničko pitanje je
upućeno Ministarstvu zdravstva Kantona Sarajevo. Na web stranici  ministarstva zdravstva
Kantona Sarajevo dana 08.06.2015.godine objavljena je rang lista budućih nositelja odobrenja
za  privatnu  praksu,  odnosno budućih  osnivača  apoteka  zdravstvenih  ustanova na  prostoru
Kantona Sarajevo. Na ovoj rang listi je, pored ostalih, i privatna zdravstvena ustanova Leko,
kojoj se izdaje prethodna saglasnost za osnivanje apoteke na području Općine Ilidža mjesna
zajednica Blažuj. Prema mojim saznanjima građani pojedinih opčina nisu zadovoljni usluga-
ma apoteka Leko zbog nedovoljne snadbjevenosti i čestog zatvaranja podružnica na duže vri-
jeme. Te postavljam Ministarstvu sljedeća pitanja. Da li Ministarstvo zdravstva Kantona Sara-
jevo vrši nadzor nad radom apoteka, i na koji način? Da li je Ministarstvo imalo informacije o
pritužbama građana na rad pojedinih apoteka pa i privatne zdravstvene ustanove apoteka Leko
prije izdavvanja odobrenja i šta će Ministarstvo poduzeti u vezi sa zahtjevima za izdavanje
novih rješenja za rad ogranaka apoteka, koje na određenim lokacijama ne pružaju adekvatnu
uslugu građanima? Uz sljedeće obrazloženje: obzirom da Ministarstvo zdravstva Kantona Sa-
rajevo izdaje odobrenje apotekama isto bi trbalo imati mehanizam kontrole nad kvalitetom
pružanja usluga definisanih pravilnikom o bližim uvjetima u pogledu prostora, opreme, kadra,
te kriterija za osnivanje i obavljanje apotekarske djelatnosti u svim organizacionim oblicima.
Intenzivniji nadzor nad radom apoteka bi osigurao kvalitetniju farmaceutsku uslugu graanima
i spriječio moguće zloupotrebe odobrenja kao i manipulisanja dobivenim lokacijama.”

Poslanik/zastupnik Amel Mekić je postavio pitanje: “Pravilnik o kriterijima za podršku fi-
nansiranju javnog interesa u sportu Kantona Sarajevo je stupio na snagu u prvoj polovini 2003
godine.  U  međuvremenu  predsjedništvo  16.01.2008  donosi  a  parlamentarna  Skupština
25.02.2008 usvaja Zakon o sportu u BIH, FBIH , RS i Brčko distriktu. Pitanje za ministra gdi-
na Samera Rešidata kada će se pravilnik o kriterijama za podršku finansiranju javnog interesa
u sportu, uskladiti sa ovim zakonom? Pitanje dva:Kanton je odvojio 290.000 KM ZA 38 is-
taknutih samostalnih umjetnika na mjesečnom nivou za PIO 319 KM, za zdravstveno osigura-
nje 229 KM, što je sve ukupno kada se sabere oko 250.00 KM i sada mene interesuje šta će
biti sa ovih preostalih 40.000 KM. Ako je 290.000 predviđeno to je za 44 istaknuta samostal-
na umjetnika.”
Poslanik  je  pokrenuo  i  inicijativu:  “Ide  i  inicijativa  za  pokretanje  Zakona  o  istaknutim
sportistima i sportskim radnicima i trenerima. Osnovne odredbe ja to ne bih sada čitao, ostalo
ću dostaviti pismeno. A znamo da su sportisti najbolji ambasadori i iskreno se nadam da će
premijer prepoznati  i  da će iznači  naćin da ovaj  Zakon brzo zaživi  i da već 2016 godine
imamo sportaše i sportske radnike, trenere uvrštene da im se plaća socijalno i PIO.”

Poslanik/zastupnik Zvonko Marić je pokrenuo inicijativu:
“Dakle, svjedoci smo ovih dana brojnih saobraćajnih nesreća koje se dešavaju na promentica-
ma u glavnom gradu BIH Sarajevu sa najtragičnijim posljedicama.  Budući da imamo osjećaj
da se policija ne može iznijeti sa tim problemom na odgovarajući način, iz prostog razloga što
stalno raste broj  prometnih nesreća s tragičnim posljedicama, a imamo i tzv nočne trkače
kroz grad kojima ne može očigledno policija da stane u kraj, imam sljedeći prijedlog i inicija-
tivu. Ukoliko je u mogućnosti Vlada, a i Ministarstvo saobraćaja da izdvoji određena sredstva
kako bi se postavili uspornici na kritičnim tačkama u gradu tj ( ležeći policajaci). Prevashodo
mislim da su vitalno ugroženi ulazi kod KCUS Koševo i državne bolnice, ali isto tako dionica



od  Skenderije u luku oko Vijećnice do Marin – dvora, gdje bi bilo poželjno na kritičnim tač-
kama postaviti te uspornike. Ukoliko sredstava i novca nema, evo ja sam razgovarao i sa kole-
gom Juskom, može se poraditi na tome da se za 5 sekundi pomjere semafori kako se ne bi hv-
vatao tzv zeleni val i time izazivale nesreće. Također molim ministra Kurteša ukoliko je u
mogućnosti i pojačano da policija radi jer ima određeno mjesto gdje se ti tzv trlači skupljaju u
toku većeri i kasno do u noć i ta lokacija je svima poznata kod Stupa. Da se ne neki nečin re-
gistriraju svi ti tzv trkači i da se određene mjere poduzmu na tom planu.”
Poslanik je postavio i pitanje: “I moje sljedeće pitanje je: znamo za posljedice teške privatiza-
cijske pljačke. Osjećat ćemo još dugi niz godina, ali ovih dana se intenzivno govori o tome da
će se privatizirati Doma penzionera u Nedžarićima. Zgrada koja je ruinirana tokom rata. Bila
je prividena, radovi su bili privedeni kraju uoči rata i čak se pominju imena nekih visoko po-
zicioniranih dužnosnika da su umiješani u to. Koja je nadležnost Vlade nad tom zgradom i
mogućnosti da se takvo nešto spriječi i na neki način zaštite interesi ove izuzetno socijalno
osjetljive kategorije.”

Zastupnica Bibija Kerla je dala komentar da dobiveni odgovor i podnijela novu inicija-
tivu: “Ja sam prije mjesec dana, ustvari prije dva mjeseca postavila jedno pitanje Zavodu za
zdravstveno osiguranje u vezi  osiguranika  koji  plaćaju zdravstveno osiguranje a  ne mogu
ovjeriti knjižiciu. Dobila sam informaciju od ministarstva zdravstva da je već tri puta upućena
urgencija ZZO-u međutim odgovora još uvijek nema. Pa me interesuje koliko trebam čekati
na odgovor koji je postavljen već prije dvva mjeseca.
Dalje imam istu inicijativu kao što je podnio moj kolega Marić, međutim ja želim da je po-
debljam još sa nečim i zato molim za strpljenje. Podnosim inicijativu za regulisanje saobraća-
ja u gradskom području Sarajeva. Molim odgovorne po ovom pitanju da podhitno donesu
odredbe o zaštiti pješaka u našem gradu. Kao jednu od mjera predlažem potpuno ukidanje sa-
obraćaja za privatna motorna vozila u centru grada kako i na koji način to riješiti ostavlajm
odgovornima u zadatak. Pozivam MUP da primjenjuje Zakon, da pojača kontrole, da smanji
dopuštenu brzinu u cijelome gradu, da nabavi neobilježene radare, da Kanton poboljša signa-
lizaciju, da se trajno oduzimaju vozačke dozvole onima koji nesavjesno voze, dda se drže pre-
davanja u srednjim školama. Ne treba nama nikakva kampanja u vezi ovoga. Nama treba dr-
žava i sistem. Ne može dobiti vozačku dozvolu onaj koji nije pogledao dokumentarac o pos-
ljedicama divljanja u vožnji i tipkanja poruka na telefon. Pored svega ovoga želim da vam
dam još jedno kratko obrazloženje. Grad i saobraćaj u gradu treba prilagoditi novom vreme-
nu. Postojeći režim saobraćaja je napravljen za doba kada je bilo višestruko manje vozila i
kada su vozači bili daleko oprezniji i savjesniji. U posljedenje vrijeme svjedoci smo velikog
broja udesa sa fatalnim posljedicama u cijelome gradu. Naročito zabrinjava činjenica da gra-
đani turisti više nisu sigurni na tramvajskim stajalištima pa čak ni na trotoarima. Predloženo
regulisanje saobraćaja donosi niz dodatnih pozitivnih efekata. Smanjit će se aero zagađenje u
gradu, naročito izraženo u zimskom periodu. Povećat će se prostor za kretanje pješaka i bicik-
lista u gradu, što bi pozitivno djelovalo ne samo na zdravlje građana, nego i njihov osjećaj
slobode i sigurnosti u vlastitom gradu.”

Poslanik/zastupnik  Ismir  Jusko je  pokrenuo inicijativu  i  postavio  poslaničko  pitanje
kako slijedi: 
“Inicijativa se odnosi na Ministarstvo za obrazovanje, nauku i mlade.
Ovim putem Vam dostavljam inicijativu koja je veoma važna za odgojno-obrazovni rad u
Kantonu Sarajevo, od predškolskog do srednjoškolskog uzrasta. Naime, u sastavu Ministar-
stva za obrazovanje, nauku i mlade Kantona Sarajevo je upravna organizacija, pod nazivom
Prosvjetno-pedagoški zavod, koja trenutno ime više uposlenika od Ministarstva za obrazova-
nje, nauku i mlade. Ova institucija je veoma važna jer bi trebala da se bavi pitanjima struke i
unapređivanjem  odgojno-obrazovnog  rada.  Međutim,  već  nekoliko  godina  ova  institucija



nema nikakve rezultate u pitanjima poboljšanja odgojno-obrazovnog rada, osim nadzora, pre-
ma kojem se na neučinkovit način obilaze profesori u nastavi i ocjenjuju na inspektorski na-
čin, bez tačno utvrđene metodologije i subjektivnih mišljenja. O svemu ovom vam može pos-
vjedočiti i činjenica da direktorica ove institucije nije nikada dostavila svoj lični izvještaj o
poslovima koje obavlja, nego dostavlja izvještaje i poslove stručnih savjetnika koji pod nje-
nim nadzorom izvršavaju određene aktivnosti. Svi savjetnici uposlenici u PPZ-u se bave ak-
tivnostima koje nisu u skladu sa njihovim opisima poslova i najveći dio je njihovog posla sve-
den na obilazak nastavnika, umjesto na savjetodavni rad. Ova institucija bi trebala preći u sas-
tav Ministarstva kao Sektor ii Odjel, koji bi se bavio sljedećim:

 analiza nastavnih planova i programa, od predškolskog do srednjoškolskog uzrasta
 analiza problema sa kojima se susreću nastavnici u svakodnevnom radu , od inkluzije

do maloljetničke delinkvencije
 predlaganjem metoda i tehnika rada sa učenicima i pružanjem podrške nastavnicima u

istim.
 Osim navedenog, neophodno je uvesti i ostale aktivnosti, kao što je saradnja sa nastav-

ničkim fakultetima u oblasti stručnog usavršavanja i nevladinim sektorom koji se bave
ovim pitanjima.

Tražimo da nam se dostave dva dokumenta iz ove institucije
 godišnji program rada direktorice (dakle, njen lični razvojni program) za period 2010.-

2014.npr, koji je usvojio ministar
 program stručnog usavršavanja nastavnika, za isti period 201 – 2014

U određenom periodu već postoje nastojanja da se ovaj problem riješi, ali nikada se ovom nije
pristupilo na pravi način.
Aktualiziranjem ove problematike dobit ćemo povjerenje mnogih nastavnika, koji se  u svom
radu često susreću sa problemima za koja nemaju adekvatan odgovor, koja trenutno broji pre-
ko 20 uposlenika i koji su suočeni sa besmislenim inspekcijskim nadzorima, koji već odavno
nema nikakav pedagoški smisao.

Poslaničko pitanje je upućeno od stranje roditelja čija su djeca otrovana u vrtićima. Zahtjev
roditelja čija su djeca otrovana traže sljedeće:
1. Da se formira komisiju u čijem sastavu će biti i predstavnici vrtića ili po je-

dan roditelj koji će utvrditi sve činjenice koje su dovele do trovanja djece i predočiti ih
javnosti?

2. Da se utvrdi tačan broj oboljele djece, jer mnoga nisu bila u bolnici i zvanič-
nog podatka o tome nema?

3. Da se utvrdi kako je moguće da se u zahtjevima iz tenderske dokumentacije
nije tražena dozvola za promet namirnica životinjskog porijekla?

4. Da se objavi ko je proizvođač zaraženog proizvoda (pavlake) i da se utvrdi i
njihova odgovornost?

5. Tražimo umanjenje za čitav juni mjesec,  kod većine djece je nakon prve
kontole, stolica i dalje pozitivna na salmonelu, naravno ta djeca nisu mogla ići u vrtić, a
u računovodstvu traže da plate čitav mjesec. Moguće je umanjenje samo 2 KM po danu.
Ove ćete materijale dobiti u pisano u puno konkretnijem izdanju. Zahvaljujem.

Poslanik Edin Forto je pokrenuo inicijativu i naveo sljedeće: “Nakon razgovora sa stanov-
nicima naselja Sedrenik, Vratnik i Zmajevac i nakon potpisivanja peticije za uvođenje dodata-
nog prevoza na relaciji Baščaršija Sedrenik, odlučili smo pokrenuti pitanje prijevoza na po-
dručju opštine Stari Grad koja je zbog velikog  broja prigradskih naselja godinama suočena sa
problemom snadbijevanja gradskog prijevoza. Mnoge linije na području ove opštine su uve-



dene u registar Grasovih linija, što možemo vidjeti na njihovoj web stranici www. gras.ba ali 
kako smo saznali od naših sugrađana, m noge od ovih linija godinama ne rade. Tj na ovim re-
lacijama minibus ne radi. Jedna od takvih linija je broj 52 Baščaršija Vratnik na kojoj nekoli-
ko godina ne radi minibus. Na liniji 55 Baščaršija Sedrenik saobraća samo jedan minibus go-
dinama koji nije dovoljan da omogući prijevoz svim osobama kojima je potreban. Tako da 
razmak između vožnje je oko sat vremena i gužve su skoro nepodnošljive. Moje pitanje je 
može li nam Ministarstvo saobraćaja dostaviti detaljan izvještaj koji će uporediti broj regis-
trovvanih linija i one linije koje nisu servisirane. Imamo veliki broj pritužbi građana na linije 
koje su u registru a nisu servisirane. Drugo pitanje postavljam gdinu ministru privrede. Radi 
se o pitanjima građana vezano za trošenje kredita za firmu ZOI'84. pitanje se odnosi na sljede-
ći način. Možete li nam dostaviti detaljnu analizu trošenja kreditnih sredstava posljednja tri 
kredita koja su uzeta za ovu firmu, posebno ovog posljednjeg kredita koji je uzet u iznosu od 
8 miliona KM. Znači ne kažemo ništa da se loše trošilo samo hoćemo da vidimo detaljnu ana-
lizu kako bi građanima mogli na pravi način odgovoriti.”

Zastupnica Sabina Ćudić je postavila pitanje: “Na zvaničnoj stranici Vlade Kantona Sara-
jevo objavljena je informacija 18. maja ove godine da je Sindikat osnovnog obrazovanja i od-
goja Kantona Sarajevo na čelu sa predsjednikom ovog sindikata gdinom Sudinom Sivrom po-
držao najvaljene i objavljene mjere racionalizacije u sektoru obrazovanja koje je predložila 
Vlada i Ministarstvo obrazovanja. Postavljam direktorno pitanje ministru obrazovanja, gdinu 
Kazazoviću i premijeru gdinu Konakoviću da li su svjesni da je sindikat sa kojim skalapaju 
sporazume, ilegalan, tj da nije registrovan u Kanton Sarajevo? Niz sudskih presuda i odbije-
nih tužbi uposlenika i uposlenica osnovnih škola u Kanton Sarajevo direktno navodi ne posto-
janje registracije ovog sindikata u vrijeme sklapanja kolektivnih ugovora odnosno u vrijeme 
sklapanja sporazuma sa vladom o kolektivnim ugovorima te su te tužbe nemoguće i te isplate 
se neće desiti ovom prilikom naravno obavještavam i upsolenike i uposlenice osnovnih škola 
o rezultatima tih tužbi, za koje su i sami vjerovatno veliki broj njih svjesni. Ako Vlada smatra 
i Ministarstvo suprotno, zamolila bih da nama i javnosti dostave potrebnu dokumentaciju o re-
gistraciji ovog sindikata odnosno odgovor zašto se sklapaju sporazumi i zašto se uopšte obav-
ljaju sastanci sa sindikatom koji nema legalni status u Kanton Sarajevo.”

 
Poslanik/zastupnik  Eldar  Čomor  je  pokrenuo  inicijativu:  ”Pokrećem  inicijativu  da
budžetska  inspekcija  Kantona Sarajevo odnosno Ministarstvo  finansija,  Skupštini  Kantona
Sarajevo u što kraćem roku dostavi potpuni izvještaj o utrošku sredstava iz budžeta Kantona
Sarajevo dodijeljenih Fondaciji za zaštitu istorijskih činjenica Pravedno Sarajevo, za 2013 i
2014 godinu. Od ministarstva za boračka pitanja tražim da nam se dostavi informacija o tome
ko je osnivač Fondacije Pravednost, ko su danas a i do sada bili predsjednici i članovi UO ove
Fondacije, te ko je u proteklom periodu vršio funkciju direktora iste? Također od ministarstva
za boračka pitanja tražim da nam dostave svu dokumentaciju koja se tiče javnih poziva za
2013. godinu, 2014., 2015. godinu i donešenih odluka o dodjeli sredstava odbaranih projekata
itd?”  

Poslanik Mirza Čelik je podnio inicijativu: “Podnosim zastupničku inicijativu Ministarstvu
za obrazovanje, nauku  i mlade Kantona Sarajevo. I to smatram neopohodnim da Ministarstvo
odmah pristupi aktivnostima na osnivanje nove OŠ kao JU u Hadžićima kako bi ista počela sa
realizacijom  nastavnog  procesa  od  naredne  školske  2015  i  2016  godine.  Obrazloženje
smatram  da  Ministarstvo  za  obrazovanje  nauku  i  mlade  Kantona  Sarajevo  treba  hitno
pristupiti  aktivnostima na osnivanju nove OŠ kao JU u hadžićima kakao bi ista počela sa



realizacijom nastavnog procesa od naredne školske 2015 i  2016 godine.  Naime,  od 2008
godine pristupilo se izgradnji nove OŠ u Hadžičima jer JU OŠ 6.mart Hadžići broji oko 1200
učenika i svoj rad organizuje u tri smjene. Čime je ugrožena sigurnost učenika jer se nastava
završava u kasnim večernjim satima,  kako su učenici  te škole udaljeni iz  dijelova općine
Hadžiči zbog neurednog prevoza suočavaju se sa sigurnim povratkom iz škole. U vremenu
kada činjenice ukazuju da značajan broj škola,  a prvenstveno na području opštine Centar,
Stari Grad i trnovo ne ispunjavaju zakonske uslove za rad u odnosu na ukupan broj učenika
broj  odjeljenja  te  broj  učenika  u  odjeljenjima,  istovremeno  prekomjerni  broj  učenika  u
školama koje su registrovane na području općine  Hadžići  direktno uzrokuje pad kvaliteta
odgojno obrazovnog procesa. Kako su aktivnosti na izgradnji i opremanju nove osnovne škole
u Hadžičima u završnoj fazi, neophodno je da minsitarstvo odmah i bez odlaganja preuzme
sve potrebne korake prema Vladi i Skupština Kantona Sarajevo kako bi nova OŠ u Hadžićima
počela sa radom od 01.09.2015.godine. imajući u vidu navedeno pokrećem ovu inicijativu i
ujedno  tražim  od  ministra  da  dostavi  informaciju  o  radnjama  koje  Ministarstvo  planira
poduzet u cilju realizacije ove inicijative.”

Poslanik/zastupnik Hamed Aljović je postavio pitanje: “Moje pitanje je upućeno ministru
obrazovanja  i  nauke  Kantona  Sarajevo.  Koliko  je  uposlenika  zasnovalo  readni  odnos  na
neodređeno  vrijeme  bez  konkursa  u  osnovnim i  srednjuim školama kao JU,  na  području
Kantona  Sarajevo,  na  osnovu  rješenja  komisije  za  tehnološki  višak.  Da  malo  pojasnim.
Komisija za tehnološki višak je formirana 2009 godine u Ministarstvu obrazovanja. Svake
godine ta komisija svojim rješenjem prima u stalni radni odnos u preko stotinu osnvonih i
srednjih škola u Kanton Sarajevo. Znači ne znam po kojoj proceduri i kako. Zamolio bih za
odgovor a pitanje koje sam postavio na prošloj sjednici nisam dobio odgovor.”

Poslanik/zastupnik Kemal Ademović je postavio poslaničko pitanje: “Iako se moje sada
pitanje preklapa sa pitanjem predhodnog kolege ja ću ga ipak postaviti dakle molim da mi se
u poslovničkoj proceduri dostavi odgovor na sljedeće pitanje i dostave sljedeći podaci o svim
zapošljavanjima u osnovnim školama na području Kantona Sarajevo u periodu od 01.01.2015.
godine do 10.06.2015. i to: zasnivanje stalno radnog odnosa, zasnivanje radnog odnosa po
ugovoru o djelu i zasnivanje radnog odnosa na određeno vrijeme. Molim da mi se podaci
dostave po školama i poimenično, kao i kojoj proceduri je zasnovan radni odnos; konkursom
ili bez konkursa.”

Poslanik/zastupnik  Safet  Mešanović  je  postavio  poslaničko pitanje:  “Moje pitanje  ide
ministru unutrašnjih poslova gdinu Kurtešu i  ja tražim informaciju da mi se dostavi  da li
odmah ili do sljedeće sjednice da mi se dostavi informacija dokle se stiglo u procesuiranju
siledžija i nasilnika koji su napali JP Veterinarska stanica Novi Grad kom su prilikom pretukli
direktora  i  upsolenike  u  ovoj  instituciji.  Da  nam  se  odogovori  dokle  se  stiglo  u  tom
procesuiranju i da li su poduzete sve adekvatne procedure u tom smislu.”

Predsjedavajući je informisao da je iscrpljena lista prijavljenih te je pozvao članove Vlade da
se obrate Skupštini i daju odgovore na pitanja koja su tražila usmeni odgovor. Skupštini su se
obratili premijer Konaković, ministrica zdravstva Emira Tanović Mikulec i ministar kulture i
sporta Samer Rešidat.

Na zahtjev predsjednika Kluba poslanika SDA uslijedila je pauza u trajanju od 15 minuta.

NASTAVAK NAKON PAUZE



AD – 2.

PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENI I DOPUNAMA ZAKONA O PRIVREMENOM
KORIŠĆENJU  JAVNIH  POVRŠINA  NA  PODRUČJU  KANTONA  SARAJEVO
-SKRAĆENI POSTUPAK 

Prijedlog zakona su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Predsjedavajući  je  pozvao  predstavnika  predlagača  da  u  skladu  sa  članom  158.  stav  2.
Poslovnika  Skupštine  Kantona  Sarajevo  ukratko  obrazloži  razloge  za  donošenje  ovog
Prijedloga zakona po skraćenom postupku.

Ministar prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša Čedomir Lukić je istakao da se radi o
inicijativi  koja  potencira  uklanjanje  bespravno  postavljenih  reklamnih  panoa  i  displeja  i
ukazuje na značajan javni interes za uklanjanjem istih. S obzirom da izmjene nisu složene i
obimne,  ovo Ministarstvo kao nosilac izrade istih  cijeni  da procedura  donošenja može se
provesti  u  skladu  sa  odredbama  člana  158.  Poslovnika  Skupština  Kantona  Sarajevo  po
skraćenom postupku.

SKUPŠTINA  JE  PRIHVATILA  PRIJEDLOG  DA  SE  PRETRES  PRIJEDLOGA
ZAKONA PROVEDE PO SKRAĆENOM POSTUPKU.

Ministar  prostornog uređenja,  građenja i  zaštite  okoliša  Čedomir  Lukić  je  podnio uvodne
napomene  i  nakon  njegovog  izlaganja  poslanici  su  postavili  pitanja  i  uključili  su  se  u
diskusiju.  U  diskusiji  su  učestvovali  sljedeći  poslanici/zastupnici:   Zvonko  Marić,  Semir
Halilović, Mario Vukasović, Safet Mešanović.

NAKON  DISKUSIJE  I  ODGOVORA  OD  STRANE  ČLANOVA  VLADE
PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU
O  PRIJEDLOGU  ZAKONA  O  IZMJENI  I  DOPUNAMA  ZAKONA  O
PRIVREMENOM KORIŠĆENJU JAVNIH POVRŠINA NA PODRUČJU KANTONA
SARAJEVO.

SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (31 “ZA”) DONIJELA ZAKON O IZMJENI I DO-
PUNAMA ZAKONA O PRIVREMENOM KORIŠĆENJU JAVNIH POVRŠINA NA
PODRUČJU KANTONA SARAJEVO.

AD – 3.

PRIJEDLOG ZAKONA O ZAKUPU STANA SA IZVJEŠTAJEM O PROVEDENOJ
JAVNOJ RASPRAVI O NACRTU ZAKONA O ZAKUPU STANA 

Prijedlog zakona poslanici su dobili  uz poziv za sjednicu.  

Ministar  prostornog uređenja,  građenja i  zaštite  okoliša  Čedomir  Lukić  je  podnio uvodne
napomene po ovom Prijedlogu zakona. 



S OBZIROM DA JE PO PRIJEDLOGU ZAKONA O ZAKUPU STANA RASPRAVA
ZAKLJUČENA  PREDSJEDAVAJUĆI  JE  POZVAO  POSLANIKE  DA  PRISTUPE
IZJAŠNJAVANJU  O   PRIJEDLOGU  ZAKONA  O  ZAKUPU  STANA  SA
IZVJEŠTAJEM O PROVEDENOJ JAVNOJ RASPRAVI O NACRTU ZAKONA O
ZAKUPU STANA. 

SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (19 “ZA”, 6 “SUZDRŽANIH” I 5 “PROTIV”)
DONIJELA  ZAKON  O  ZAKUPU  STANA  SA  IZVJEŠTAJEM  O  PROVEDENOJ
JAVNOJ RASPRAVI O NACRTU ZAKONA O ZAKUPU STANA. 

UZ  KONSULTACIJU  SA  ŠEFOVIMA  KLUBOVA  POSLANIKA
ODREĐENA JE PAUZA OD 13,00 DO 14,00 SATI.

NASTAVAK NAKON PAUZE

AD – 4.

NACRT  IZMJENA  I  DOPUNA  BUDŽETA  KANTONA  SARAJEVO  ZA
2015.GODINU

Nacrt budžeta poslanici su dobili u dopunskom materijalu. 

Ministar finansija Kantona Sarajevo Jasmin Halebić podnio je uvodne napomene po ovom
Nacrtu.

Predsjedavajući je informisao da su za obraćanje Skupštini zahtjeve podnijeli gradonačelnik
Grada  Sarajeva  i  predsjednik   Sindikat  srednjeg  i  visokog  obrazovanja,  odgoja,  nauke  i
kulture BIH podnijeli zahtjeve za obraćanje na današnjoj sjednici, a vezano za tačku dnevnog
reda Nacrt izmjena i dopuna Budžeta Kantona Sarajevo za 2015 godinu.
U skladu sa članom 115 Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo gosti se mogu obratiti uz
prethodno odobrenje Kolegija Skupštine. Kako su zahtjevi stigli nakon održavanja sjednice
Kolegija,  predsjedavajući  je  pozvao  poslanike  da  svojim  izjašnjavanjem  odrede  da  li  će
omogućiti  obraćanje  istima.  Skupština  je  jednoglasno  dala  odobrenje  da  se  gospodin  Ivo
Komšić  gradonačelnik  Grada  Sarajeva  i  gospodin  Faruk  Bešlić   predsjednik  Sindikata
srednjeg i visokog obrazovanja, nauke i kulture Kantona Sarajevo obrate Skupštini.

Nakon obraćanja Gradonačelnika Grada Sarajeva i predsjednika Sindikata srednjeg i visokog
obrazovanja, nauke i kulture Kantona Sarajevo, uslijedila je diskusija po Nacrtu izmjena i
dopuna  Budžeta  Kantona  Sarajevo  za  2015.godinu.  U  diskusiji  su  učestvovali  sljedeći
zastupnici:    Mersiha  Mehmedagić  Predrag  Kojović  Zvonko  Marić  Segmedina  Srna
Bajramović Slaviša Šućur, Adnan Solaković, Ismir Jusko, Dževad Rađo, Sabina Ćudić, Ana
Babić, Mirsad Pindžo, Kemal Ademović i Muhamed Kozadra.

Nakon zaključene rasprave Skupštini su se obratili premijer Elmedin Konaković i ministar
finansija Jasmin Halebić koji su kroz svoje izlaganje dali i odgovore na pitanja poslanika.



SKUPŠTINA  KANTONA  SARAJEVO  PO  NACRTU  IZMJENA  I  DOPUNA
BUDŽETA  KANTONA  SARAJEVO  ZA  2015.GODINU  VEĆINOM  GLASOVA  (22
"ZA" I 9 "PROTIV") JE DONIJELA SLJEDEĆE

 ZAKLJUČKE:

1. Utvrđuje se Nacrt izmjena i dopuna Budžeta Kantona Sarajevo za 2015.godinu;
2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave,

naučnim i stručnim ustanovama i trajaće 30 dana.
3. Primjedbe,  prijedlozi,  sugestije  zastupnika  i  mišljenja  radnih  tijela  Skupštine

dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu.
4. Vlada  Kantona  Sarajevo  dužna  je  da  nakon  provedene  javne  rasprave  podnese

Skupštini  Izvještaj  o  rezultatima  javne rasprave koji  sadrži  primjedbe,  prijedloge  i
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i
mišljenja nisu prihvaćeni u pripremi Prijedloga  izmjena i dopuna  Budžeta Kantona
Sarajevo za 2015.godinu. 

 

Prije  prelaska  na  realizaciju  iduće  tačke  predsjedavajući  je  pročitao  tekst  Deklaracije  te
pozvao poslanike da se izjasne o istoj:

Na osnovu čl. 117. i 121. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo („Službene novine Kantona
Sarajevo“, br. 41/12-Drugi novi prečišćeni tekst, 15/13 i 47/13), Skupština Kantona Sarajevo,
na sjednici održanoj dana 17.06.2015. godine, donijela je slijedeću 

DEKLARACIJU:

1. Skupština Kantona Sarajevo najoštrije osuđuje postupanje organa Republike Srbije
koji su odlučili  da preduzmu krivični progon – raspišu međunarodnu potjernicu za
gosp. Naserom Orićem, građaninom Kantona Sarajevo i Bosne i Hercegovine, ratnim
komandantom Armije Republike Bosne i  Hercegovine u odbrani Srebrenice,  što je
imalo za posljedicu njegovo lišavanje slobode od organa države Švicarske.

2. Podsjećamo da ovo nije prvi put da organi Republike Srbije proizvoljno preduzimaju
krivični  progon  i  čine  pravno  nasilje  nad  građanima  Kantona  Sarajevo  i  Bosne  i
Hercegovine, kao što je to bilo u slučaju sa gosp. Ejupom Ganićem, gosp. Jovanom
Divjakom i dr., čime se izaziva uznemirenost i opća nesigurnost građana Sarajeva koji
su preživjeli najdužu opsadu grada od 1.425 dana i za koje vrijeme je ubijen 11.541
naš sugrađanin.

3. Pozivamo  organe  Republike  Srbije  da  prestanu  sa  dosadašnjom  praksom,  a  od
nadležnih organa i  institucija Bosne i Hercegovine tražimo da hitno preduzmu sve
potrebne aktivnosti i zakonom propisane mjere u cilju oslobađanja iz pritvora gosp.
Nasera Orića i omogućavanja njegovog povratka u Bosnu i Hercegovinu.

Prije samog izjašnjavanja na zahtjev Kluba Naše stranke uslijedila je pauza od pet minuta.  

NASTAVAK NAKON PAUZE

DEKLARACIJA JE USVOJENA SA 28 GLASOVA "ZA" I 4 "SUZDRŽANA.



AD – 5.

NACRT ZAKONA O IZMJENI ZAKONA O IZVRŠAVANJU BUDŽETA KANTONA
SARAJEVO ZA 2015.GODINU

SKUPŠTINA JE PO NACRTU ZAKONA O IZMJENI ZAKONA O IZVRŠAVANJU
BUDŽETA  KANTONA  SARAJEVO  ZA  2015.GODINU  VEĆINOM  GLASOVA  (25
"ZA" I 5 "PROTIV") DONIJELA SLJEDEĆE 

ZAKLJUČKE:

1. Utvrđuje se Nacrt zakona o izmjeni Zakona o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo
za 2015.godinu;

2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave,
naučnim i stručnim ustanovama i trajaće 30 dana.

3. Primjedbe,  prijedlozi,  sugestije  zastupnika  i  mišljenja  radnih  tijela  Skupštine
dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu.

4. Vlada  Kantona  Sarajevo  dužna  je  da  nakon  provedene  javne  rasprave  podnese
Skupštini  Izvještaj  o  rezultatima  javne rasprave koji  sadrži  primjedbe,  prijedloge  i
mišljenja, kao i da da obrazloženje razloga zbog kojih pojedine primjedbe, prijedlozi i
mišljenja  nisu  prihvaćeni  u  pripremi  Prijedloga  zakona  o  izmjeni  Zakona  o
izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za 2015.godinu.

- 0 - 

Nakon  realizacije  pete  tačke  dnevnog  reda,  predsjedavajući  se  zahvalio  poslanicima  na
uspješnom radu te prekinuo rad Skupštine. O nastavku Četvrte Radne sjednice poslanici će
biti blagovremeno obaviješteni.

Zapisnik izradila: 
Jasminka Deliahmetović

              SEKRETAR                                                                PREDSJEDAVAJUĆI

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                       SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

    Abid Kolašinac dipl. pravnik                                                           Sejo Bukva



SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO

ZAPISNIK SA

NASTAVKA ČETVRTE RADNE  SJEDNICE  SKUPŠTINE KANTONA
SARAJEVO,  održane u srijedu, 29. juna 2015. godine sa početkom rada u

10,00 sati

Sarajevo, juni 2015.



NA NASTAVKU ČETVRTE RADNE SJEDINICE SKUPŠTINE KANTONA 
SARAJEVO PRISUSTVOVALI SU POSLANICI/ZASTUPNICI:

STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE 

1. Ademović Kemal
2. Čelik Mirza
3. Čomor Eldar
4. Delalić Sabahudin
5. Dovadžija Amar
6. Kozadra Muhamed
7. Mašović Amor
8. Okerić Elmedin
9. Prevljak Fikret

DEMOKRATSKA FRONTA – ŽELJKO KOMŠIĆ

1. Akšamija Goran
2. Avdibegović Neira
3. Bukva Sejo
4. Kerla Bibija
5. Mehmedagić Mersiha
6. Pindžo Mirsad
7. Vukasović Mario

SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST – FAHRUDIN RADONČIĆ

1. Babić Ana
2. Filipović Selma
3. Jusko Ismir
4. Marić Zvonko
5. Rađo Dževad

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE
1. Srna Bajramović Srna
2. Šućur Slaviša

NAŠA STRANKA

1. Ćudić Sabina
2. Kojović Predrag

BOSANSKA STRANKA – MIRNES AJANOVIĆ

1. Haris Pleho
2. Rasim Smajić

BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA – SEFER HALILOVIĆ
1. Halilović Semir



SAMOSTALNI POSLANICI/ZASTUPNICI

1. Bjelak Nermin
2. Aljović Hamed

Četvrtu  Radnu  sjednicu  Skupštine  Kantona  Sarajevo  17.  juna  2015.godine  otvorio  je
predsjedavajući Sejo Bukva u 10,00 sati.

Prema evidenciji Službe, sjednici prisustvuje 29 poslanika što je dovoljan broj za punovažan
rad i odlučivanje.

Izostanak sa ove sjednice opravdali su: Mešanović Safet, Izudin Bajrović, Adnan Solaković,
Mekić Amel i Edin Forto.

Predsjedavajući je podsjetio da su preostale sljedeće tačke utvrđenog dnevnog reda za Četvrtu
radnu sjednicu:

6. Nacrt zakona o izmjenama i dopunama Zakona o zaštiti kulturne baštine;
7. Nacrt  “B faze” Izmjena i  dopuna Prostornog plana Kantona Sarajevo za period od

2003.  do  2023.  godine  sa  Nacrtom  odluke  o  izmjenama  i  dopunama  Odluke  o
provođenju Prostornog plana Kantona Sarajevo za period od 2003. do 2023. godine;

8. Prijedlog odluke o usvajanju "Bilansa energetskih potreba Kantona Sarajevo za 2015.
godinu";

9. Prijedlog  odluke  o  izmjenama  i  dopuni  Odluke  o  imenovanju  članova  Vijeća
nacionalnih manjina Kantona Sarajevo;

10. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku Vlade Kantona Sarajevo broj 02-05-
16501-4.1/15  od  28.05.2015.  godine  o  kategoriji  lica,  uslovima  i  kriterijima  za
rješavanje stambenog pitanja putem  kupovine stana pod povoljnijim uslovima;

11. Izvještaji o radu i finansijskom poslovanju:
c) JU „Apoteke Sarajevo“ za 2014. godinu sa Odlukom Upravnog odbora o usvajanju

Izvještaja,  Neovisnim  revizorskim   mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem  Ministarstva
zdravstva  Kantona  Sarajevo  i  Mišljenjem      Zavoda  zdravstvenog  osiguranja
Kantona Sarajevo;

d) Stomatološkog fakulteta  sa klinikama u Sarajevu za 2014. Godinu  sa Odlukom
Upravnog  odbora  Univerziteta  u  Sarajevu  o  usvajanju  Izvještaja,  Neovisnim
revizorskim mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i
Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

12. Prijedlozi odluka o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu: 

f) JU Opća bolnica Prim. Dr Abdulah Nakaš;
g) JU „Apoteke Sarajevo“;
h) JU Zavod za bolesti ovisnosti Kantona Sarajevo;
i) Stomatološkog fakulteta sa klinikama u Sarajevu;
j) JU Zavod za hitnu medicinsku pomoć Kantona Sarajevo;

13. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Fonda
Kantona  Sarajevo  za  izgradnju  i  očuvanje  grobalja  šehida  i  poginulih  boraca,
memorijalnih centara i spomen-obilježja žrtava genocida za 2015. godinu;



14. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada sa finansijskim planom Fonda
Kantona  Sarajevo  za  stipendiranje  i  školovanje  djece  boraca,  poginulih  boraca  i
poginulih civila – žrtava rata ''IKRE'' za 2015. godinu;

15. Izvještaj  o  radu  i  finansijskom  poslovanju,  na  koje  je  predhodno  dato  mišljenje
ovlaštenog revizora, Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo za 2014. godinu.;

16. Izvještaj  o  radu  sa  finansijskim  izvještajem,  na  koje  je  prethodno  dato  mišljenje
ovlaštenog  revizora,  Fonda  Kantona  Sarajevo  za  izgradnju  stanova  za  članove
porodica     šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide, demobilizirane borce i
prognane osobe za 2014. godinu;

17. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Kantonalne javne ustanove za  zaštićena
prirodna  područja  za  2014.  godinu, sa  Odlukom  Upravnog  odbora  o  usvajanju
Izvještaja i  Mišljenjem Ministarstva prostornog uređenja,  građenja i  zaštite  okoliša
Kantona Sarajevo;

18. Izvještaj o radu Kantonalnog tužilaštva Kantona Sarajevo za 2014. godinu;
19. Izvještaj  o radu i  finansijskom poslovanju JU "Služba za zapošljavanje Kantona

Sarajevo"  –   Sarajevo  za  period  01.01.  -  31.12.2014.  godine,  sa  prilozima  i
Izvještaja  o  izvršenju  finansijskog  plana  prihoda  i  izdataka  JU  "Služba  za
zapošljavanje Kantona Sarajevo" – Sarajevo za period 01.01. - 31.12.2014. godine;

20. Izvještaj o radu sa Finansijskim izvještajem Kantonalne agencije za privatizaciju
Sarajevo za 2014. godinu;

21. Izvještaj o radu Kantonalne uprave za inspekcijske poslove Kantona Sarajevo za
2014. godinu;

22. Izvještaj  o realizaciji  Plana povratka u i  iz Kantona  Sarajevo za period 01.01.-
31.12.2014.  godine,  sa  osvrtom  na  problematiku  obezbjeđenja  alternativnog-
privremenog smještaja i Plan povratka u i iz Kantona Sarajevo za 2015. godinu;

23. Izvještaj iz oblasti sporta za 2014. godinu;
24. Izvještaj Ekspertne komisije Ministarstva za obrazovanje, nauku i mlade Kantona

Sarajevo  za  davanje stručnog/ekspertnog  mišljenja  u  vezi  sa  Elaboratom  o
osnivanju Edukacijskog fakulteta u okviru Internacionalnog univerziteta u Sarajevu

AD – 6.

NACRT  ZAKONA  O  IZMJENAMA  I  DOPUNAMA  ZAKONA  O  ZAŠTITI
KULTURNE BAŠTINE

Nacrt zakona su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Sekretar Ministarstva kulture i sporta Dragan Vujmilović je podnio uvodne napomene.

ZA  RASPRAVU  NIJE  BILO  PRIJAVLJENIH  PA  JE  PREDSJEDAVAJUĆI
PREDLOŽIO   A SKUPŠTINA JEDNOGLASNO ( 29 "ZA") PO NACRTU ZAKONA
O  IZMJENAMA I  DOPUNAMA ZAKONA O  ZAŠTITI  KULTURNE  BAŠTINE
DONIJELA SLJEDEĆE 

ZAKLJUČKE:

1. Utvrđuje se  Nacrt zakona o  izmjenama i dopunama Zakona o zaštiti kulturne
baštine;



2. Javna  rasprava  održaće  se  u  kantonalnim  organima,  jedinicama  lokalne
samouprave, naučnim i stručnim ustanovama i trajaće 60 dana.

3. Primjedbe,  prijedlozi,  sugestije  zastupnika  i  mišljenja  radnih  tijela  Skupštine
dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu.

4. Vlada Kantona Sarajevo dužna je da nakon provedene javne rasprave podnese
Skupštini Izvještaj o rezultatima javne rasprave koji sadrži primjedbe, prijedloge i
mišljenja,  kao  i  da  da  obrazloženje  razloga  zbog  kojih  pojedine  primjedbe,
prijedlozi i mišljenja nisu prihvaćeni u pripremi Prijedloga zakona o izmjenama i
dopunama Zakona o zaštiti kulturne baštine.

AD – 7.

NACRT  “B  FAZE”  IZMJENA  I  DOPUNA  PROSTORNOG  PLANA  KANTONA
SARAJEVO ZA PERIOD OD 2003. DO 2023. GODINE SA NACRTOM ODLUKE O
IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O PROVOĐENJU PROSTORNOG PLANA
KANTONA SARAJEVO ZA PERIOD OD 2003. DO 2023. GODINE

Nacrt su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar  prostornog uređenja,  građenja i  zaštite  okoliša  Čedomir  Lukić  je  podnio uvodne
napomene po ovom Nacrtu i nakon njegovog izlaganja kao jedina prijavljena za diskusiju,
svoj stav obrazložila je zastupnica Neira Avdibegović.

SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (30 "ZA") PO NACRTU “B FAZE” IZMJENA I
DOPUNA PROSTORNOG PLANA KANTONA SARAJEVO ZA PERIOD OD 2003.
DO 2023. GODINE DONIJELA SLJEDEĆE 

ZAKLJUČKE:

1. Utvrđuje se  Nacrt   “B faze” Izmjena i dopuna Prostornog plana Kantona Sarajevo za
period od 2003. do 2023. godine sa Nacrtom odluke o izmjenama i dopunama Odluke o
provođenju Prostornog plana Kantona Sarajevo za period od 2003. do 2023. godine;
2. Javna rasprava održaće se u kantonalnim organima, jedinicama lokalne samouprave,
naučnim i stručnim ustanovama i trajaće 60 dana.
3.  Primjedbe,  prijedlozi,  sugestije  zastupnika  i  mišljenja  radnih  tijela  Skupštine
dostavljaju se Vladi Kantona Sarajevo koja organizuje i provodi javnu raspravu.
4.Vlada Kantona Sarajevo dužna je da nakon provedene javne rasprave podnese Skupštini
Izvještaj o rezultatima javne rasprave koji sadrži primjedbe, prijedloge i mišljenja, kao i
da  da  obrazloženje  razloga  zbog kojih  pojedine  primjedbe,  prijedlozi  i  mišljenja  nisu
prihvaćeni u pripremi Prijedloga “B faze” Izmjena i dopuna Prostornog plana Kantona
Sarajevo za period od 2003. do 2023. godine.



AD – 8.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  USVAJANJU  "BILANSA  ENERGETSKIH  POTREBA
KANTONA SARAJEVO ZA 2015. GODINU

Prijedlog odluke su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Sekretar  Ministarstva privrede Samir  Sofo je podnio uvodne napomene i  nakon njegovog
izlaganja  pitanje  mu je  postavio  zastupnik  Slaviša  Šućur  koji  je  zajedno sa  zastupnikom
Mariom Vukasovićem učestvovao u raspravi po ovoj tački dnevnog reda.

NAKON  KRAĆE  RASPRAVE  SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO  DONIJELA
ODLUKU  O  USVAJANJU  "BILANSA  ENERGETSKIH  POTREBA  KANTONA
SARAJEVO ZA 2015. GODINU.

AD – 9.

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I  DOPUNI ODLUKE O IMENOVANJU
ČLANOVA VIJEĆA NACIONALNIH MANJINA KANTONA SARAJEVO

Prijedlog odluke su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Premijer  Elmedin  Konaković  kao  predstavnik  predlagača  je  informisao  da  Vlada
povlači ovu tačku dnevnog reda

AD – 10.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA  ODLUKU  VLADE
KANTONA  SARAJEVO  BROJ  02-05-16501-4.1/15  OD  28.05.2015.  GODINE  O
KATEGORIJI  LICA,  USLOVIMA  I  KRITERIJIMA  ZA  RJEŠAVANJE
STAMBENOG  PITANJA  PUTEM   KUPOVINE  STANA  POD  POVOLJNIJIM
USLOVIMA

Prijedlog odluke su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar  prostornog uređenja,  građenja i  zaštite  okoliša  Čedomir  Lukić  je  podnio uvodne
napomene po ovom Prijedlogu odluke. U raspravi koja je uslijedila i kroz koju su zastupnici
postavili i pitanja za ministra Lukića, učestvovali su:  zastupnik  Zvonko Marić, zastupnik
Predrag Kojović, zastupnik Semir Halilović i zastupnica Segmedina Srna Bajramović.

Ministar Čedomir Lukić je spremno odgovorio na sva pitanja zastupnika.

NAKON  ZAKLJUČENE  RASPRAVE  I  OBRAĆANJA  MINISTRA  LUKIĆA,
PREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU
O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA  ODLUKU  VLADE
KANTONA  SARAJEVO  BROJ  02-05-16501-4.1/15  OD  28.05.2015.  GODINE  O
KATEGORIJI  LICA,  USLOVIMA  I  KRITERIJIMA  ZA  RJEŠAVANJE
STAMBENOG  PITANJA  PUTEM   KUPOVINE  STANA  POD  POVOLJNIJIM
USLOVIMA.



SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (25 "ZA" I 3 "SUZDRŽANA") DONIJELA
ODLUKU  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA  ODLUKU  VLADE  KANTONA
SARAJEVO  BROJ  02-05-16501-4.1/15  OD  28.05.2015.  GODINE  O  KATEGORIJI
LICA,  USLOVIMA  I  KRITERIJIMA  ZA  RJEŠAVANJE  STAMBENOG PITANJA
PUTEM  KUPOVINE STANA POD POVOLJNIJIM USLOVIMA.

AD – 11.

IZVJEŠTAJI O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU:

a)  JU  „Apoteke  Sarajevo“  za  2014.  godinu  sa  Odlukom Upravnog  odbora  o  usvajanju
Izvještaja, Neovisnim revizorskim  mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva
Kantona Sarajevo i Mišljenjem  Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

b)  Stomatološkog  fakulteta  sa  klinikama  u  Sarajevu  za  2014.  Godinu  sa  Odlukom
Upravnog odbora Univerziteta u Sarajevu o usvajanju Izvještaja, Neovisnim revizorskim
mišljenjem,  kao  i  Mišljenjem Ministarstva  zdravstva  Kantona  Sarajevo  i  Mišljenjem
Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo;

S obzirom da se oba izvještaja odnose na oblast zdravstva, predsjedavajući je predložio da se
obavi jedinstvena raspravu o ovim javnim ustanovama, a izjašnjavanje pojedinačno za svaku
ustanovu i Skupština je to jednoglasno prihvatila.

Izvještaje su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministrica zdravstva Emira Tanović Mikulec je podnijela uvodne napomene.

Predsjedavajući  je  zaključio  raspravu  jer  nije  bilo  prijavljenih  i  pozvao  poslanike  na
pojedinačno izjašnjavanje po podtačkama.

a)

SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (28 "ZA") USVOJILA IZVJEŠTAJ O O RADU I
FINANSIJSKOM POSLOVANJU JU „APOTEKE SARAJEVO“ ZA 2014. GODINU.

b)

DRUGI IZVJEŠTAJ JE SKUPŠTINA PRIMILA K ZNANJU I O NJEMU NIJE BILO
RASPRAVE.



AD – 12.

PRIJEDLOZI  ODLUKA O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA PROGRAM  RADA I
FINANSIJSKI PLAN ZA 2015. GODINU: 

a) JU Opća bolnica Prim. Dr Abdulah Nakaš;
b) JU „Apoteke Sarajevo“;
c) JU Zavod za bolesti ovisnosti Kantona Sarajevo;
d) Stomatološkog fakulteta sa klinikama u Sarajevu;
e) JU Zavod za hitnu medicinsku pomoć Kantona Sarajevo

Predsjedavajući je predložio da se obavi jedinstvena rasprava o ovim javnim ustanovama, a
izjašnjavanje  pojedinačno za svaku ustanovu i Skupština je to jednoglasno prihvatila.

Premijer  Elmedin  Konaković se obratio  Skupštini  i  informisao  da Vlada Kantona povlači
materijal pod c) Zavod za bolesti ovisnosti Kantona Sarajevo.

Ministrica zdravstva Emira Tanović Mikulec je podnijela uvodne napomene i nakon njenog
izlaganja uslijedila je diskusija u kojoj su učestvovali sljedeći zastupnici:  Segmedina Srna
Bajramović, Zvonko Marić, Mario Vukasović, Semir Halilović i Sabina Ćudić.

NAKON DISKUSIJE USLIJEDILO JE IZJAŠNJAVANJE PO PODTAČKAMA:

a)

SKUPŠTINA  JE  VEĆINOM  GLASOVA  (18  "ZA",  9  "PROTIV")  USVOJILA
ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI
PLAN ZA 2015. GODINU JU OPĆA BOLNICA PRIM. DR ABDULAH NAKAŠ.

Na  zahtjev  Kulba  poslanika  SBB  obavljeno  je  i  pojedinačno  izjašnjavanje  i  nakon
pojedinačnog izjašnjavanja "ZA" je glasalo 19, "PROTIV" 11 i suzdržan nije bio niko.

b)

SKUPŠTINA JEDNOGLASNO USVOJILA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI
NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2015. GODINU JU „APOTEKE
SARAJEVO“.

c)

 TAČKA JE POVUČENA

d)

PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2015. GODINU STOMATOLOŠKOG
FAKULTETA  SA  KLINIKAMA  U  SARAJEVU  SKUPŠTINA  JE  PRIMILA  K
ZNANJU.



e)

SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (29 "ZA")  USVOJILA  ODLUKU  O  DAVANJU
SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2015. GODINU
JU ZAVOD ZA HITNU MEDICINSKU POMOĆ KANTONA SARAJEVO.

AD – 13.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA PROGRAM  RADA I
FINANSIJSKI  PLAN  FONDA  KANTONA  SARAJEVO  ZA  IZGRADNJU  I
OČUVANJE  GROBALJA ŠEHIDA I  POGINULIH  BORACA,  MEMORIJALNIH
CENTARA I SPOMEN-OBILJEŽJA ŽRTAVA GENOCIDA ZA 2015. GODINU

Prijedlog odluke poslanici su dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar za boračka pitanja Muharem Fišo je podnio uvodne napomene.

ZA RASPRAVU NIJE BILO PRIJAVLJENIH PA JE PREDSJEDAVAJUĆI POZVAO
POSLANIKE  DA  PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O
DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN FONDA
KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU I  OČUVANJE GROBALJA ŠEHIDA I
POGINULIH  BORACA,  MEMORIJALNIH  CENTARA  I  SPOMEN-OBILJEŽJA
ŽRTAVA GENOCIDA ZA 2015. GODINU.

SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO  DONIJELA  ODLUKU  O  DAVANJU
SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN FONDA KANTONA
SARAJEVO ZA IZGRADNJU I OČUVANJE GROBALJA ŠEHIDA I POGINULIH
BORACA,  MEMORIJALNIH  CENTARA  I  SPOMEN-OBILJEŽJA  ŽRTAVA
GENOCIDA ZA 2015. GODINU.

AD – 14.

PRIJEDLOG ODLUKE O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA  PROGRAM RADA  SA
FINANSIJSKIM PLANOM FONDA KANTONA SARAJEVO ZA STIPENDIRANJE I
ŠKOLOVANJE DJECE BORACA, POGINULIH BORACA I  POGINULIH CIVILA –
ŽRTAVA RATA ''IKRE'' ZA 2015. GODINU

Prijedlog odluke su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar za boračka pitanja Muharem Fišo je podnio uvodne napomene.

BEZ  RASPRAVE  PO  OVOJ  TAČKI  DNEVNOG  REDA  SKUPŠTINA  JE
JEDNOGLASNO (24 "ZA")  DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA
PROGRAM RADA SA FINANSIJSKIM PLANOM FONDA KANTONA SARAJEVO
ZA STIPENDIRANJE I ŠKOLOVANJE DJECE BORACA, POGINULIH BORACA I
POGINULIH CIVILA – ŽRTAVA RATA ''IKRE'' ZA 2015. GODINU.



AD – 15.

IZVJEŠTAJ  O  RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU,  NA  KOJE  JE
PREDHODNO DATO MIŠLJENJE OVLAŠTENOG REVIZORA, KANTONALNOG
STAMBENOG FONDA SARAJEVO ZA 2014. GODINU

Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar  prostornog uređenja,  građenja i  zaštite  okoliša  Čedomir  Lukić  je  podnio uvodne
napomene.

SKUPŠTINA  JE  BEZ  RASPRAVE  JEDNOGLASNO  (27  "ZA")  USVOJILA
IZVJEŠTAJ  O RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU,  NA  KOJE  JE
PREDHODNO DATO MIŠLJENJE OVLAŠTENOG REVIZORA, KANTONALNOG
STAMBENOG FONDA SARAJEVO ZA 2014. GODINU.

AD – 16.

IZVJEŠTAJ  O  RADU  SA  FINANSIJSKIM  IZVJEŠTAJEM,  NA  KOJE  JE
PREDHODNO  DATO  MIŠLJENJE  OVLAŠTENOG  REVIZORA,  FONDA
KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU STANOVA ZA ČLANOVE PORODICA
ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE
BORCE I PROGNANE OSOBE ZA 2014. GODINU

Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar  prostornog uređenja,  građenja i  zaštite  okoliša  Čedomir  Lukić  je  podnio uvodne
napomene.

SKUPŠTINA  JE  BEZ  RASPRAVE,  JEDNOGLASNO  (27  "ZA"),  USVOJILA
IZVJEŠTAJ  O  RADU  SA  FINANSIJSKIM  IZVJEŠTAJEM,  NA  KOJE  JE
PREDHODNO  DATO  MIŠLJENJE  OVLAŠTENOG  REVIZORA,  FONDA
KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU STANOVA ZA ČLANOVE PORODICA
ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE
BORCE I PROGNANE OSOBE ZA 2014. GODINU .

AD – 17.

IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU KANTONALNE JAVNE
USTANOVE ZA  ZAŠTIĆENA PRIRODNA PODRUČJA ZA 2014.  GODINU, SA
ODLUKOM UPRAVNOG ODBORA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA I MIŠLJENJEM
MINISTARSTVA PROSTORNOG UREĐENJA, GRAĐENJA I ZAŠTITE OKOLIŠA
KANTONA SARAJEVO

Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu.

Zastupnica Bibija Kerla je bila jedini diskutant po ovoj tački dnevnog reda.



SKUPŠTINA JE, JEDNOGLASNO (23 "ZA"),  USVOJILA  IZVJEŠTAJ O  RADU I
FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  KANTONALNE  JAVNE  USTANOVE  ZA
ZAŠTIĆENA  PRIRODNA  PODRUČJA  ZA  2014.  GODINU, SA  ODLUKOM
UPRAVNOG  ODBORA  O  USVAJANJU  IZVJEŠTAJA  I  MIŠLJENJEM
MINISTARSTVA PROSTORNOG UREĐENJA, GRAĐENJA I ZAŠTITE OKOLIŠA
KANTONA SARAJEVO.

AD – 18.

IZVJEŠTAJ O RADU KANTONALNOG TUŽILAŠTVA KANTONA SARAJEVO ZA
2014. GODINU

Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Izvjestilac za ovu tačku je kasnio pa je tačka pomjerena za kasnije.

AD – 19.

IZVJEŠTAJ  O  RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JU  "SLUŽBA  ZA
ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO" –  SARAJEVO ZA PERIOD 01.01. -
31.12.2014.  GODINE,  SA  PRILOZIMA  I  IZVJEŠTAJA  O  IZVRŠENJU
FINANSIJSKOG  PLANA  PRIHODA  I  IZDATAKA  JU  "SLUŽBA  ZA
ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO" –  SARAJEVO ZA PERIOD 01.01.  -
31.12.2014. GODINE

Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu.

Ministrica za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice Karolina Karačić podnijela je
uvodne napomene po ovom Izvještaju.

Zastupnik Predrag Kojović i zastupnica Neira Avdibegović su bili jedini diskutanti po ovoj
tački dnevnog reda. Na njihova pitanja odgovore je dao direktor JU Služba za zapošljavanje
KS Igor Kamočaji.

SKUPŠTINA  NIJE  USVOJILA  (6  "ZA",  4  "SUZDRŽANA"  I  14  "PROTIV")
IZVJEŠTAJ  O  RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JU  "SLUŽBA  ZA
ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO" –  SARAJEVO ZA PERIOD 01.01. -
31.12.2014.  GODINE,  SA  PRILOZIMA  I  IZVJEŠTAJA  O  IZVRŠENJU
FINANSIJSKOG  PLANA  PRIHODA  I  IZDATAKA  JU  "SLUŽBA  ZA
ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO" –  SARAJEVO ZA PERIOD 01.01.  -
31.12.2014. GODINE.

AD – 20.

IZVJEŠTAJ  O  RADU  SA  FINANSIJSKIM  IZVJEŠTAJEM  KANTONALNE
AGENCIJE ZA PRIVATIZACIJU SARAJEVO ZA 2014. GODINU

Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Diskutanti po ovoj tački dnevnog reda su bili zastupnici  Slaviša Šućur i Eldar Čomor.



SKUPŠTINA  NIJE  USVOJILA  (6  "ZA",1  "SUZDRŽAN"  I  15  "PROTIV")
IZVJEŠTAJ  O  RADU SA  FINANSIJSKIM  IZVJEŠTAJEM  KANTONALNE
AGENCIJE ZA PRIVATIZACIJU SARAJEVO ZA 2014. GODINU.

AD – 21.

IZVJEŠTAJ O RADU  KANTONALNE UPRAVE ZA INSPEKCIJSKE POSLOVE
KANTONA SARAJEVO ZA 2014. GODINU

Izvještaj su poslanici  dobili uz poziv za sjednicu. 

Direktor  Kantonalne  uprave  za  inspekcijske  poslove  Kantona  Sarajevo  Erduan  Ćesir  je
podnio uvodne napomene po ovom Izvještaju.

Nakon izlaganja direktora uslijedila je diskusija  u kojoj su učestvovali sljedeći zastupnici:
Mario Vukasović, Sabina Ćudić, Slaviša Šućur i Zvonko Marić.

NAKON ZAKLJUČENE RASPRAVE PREDSJDAVAJUĆI JE POZVAO POSLANIKE
DA   PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  IZVJEŠTAJU  O RADU  KANTONALNE
UPRAVE  ZA  INSPEKCIJSKE  POSLOVE  KANTONA  SARAJEVO  ZA  2014.
GODINU.

SKUPŠTINA  NIJE  USVOJILA  (14  "ZA",  4  "SUZDRŽANA"  I  6  "PROTIV")
IZVJEŠTAJ O  RADU  KANTONALNE  UPRAVE  ZA INSPEKCIJSKE  POSLOVE
KANTONA SARAJEVO ZA 2014. GODINU.

AD – 22.

IZVJEŠTAJ O REALIZACIJI PLANA POVRATKA U I IZ KANTONA  SARAJEVO
ZA PERIOD  01.01.-31.12.2014.  GODINE,  SA OSVRTOM  NA PROBLEMATIKU
OBEZBJEĐENJA  ALTERNATIVNOG-PRIVREMENOG  SMJEŠTAJA  I  PLAN
POVRATKA U I IZ KANTONA SARAJEVO ZA 2015. GODINU

Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministrica za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice Karolina Karačić podnijela je
uvodne napomene po ovom Izvještaju.

Diskutanti po ovoj tački dnevnog reda su bili  zastupnik Semir Halilović, zastupnik Zvonko 
Marić i zastupnik Mirsad Pindžo.

NAKON  DISKUSIJE  PREDSJEDAVAJUĆI  JE  POZVAO  POSLANIKE  DA
PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  IZVJEŠTAJU  O REALIZACIJI  PLANA
POVRATKA  U  I  IZ  KANTONA   SARAJEVO  ZA  PERIOD  01.01.-31.12.2014.
GODINE,  SA  OSVRTOM  NA  PROBLEMATIKU  OBEZBJEĐENJA
ALTERNATIVNOG -PRIVREMENOG SMJEŠTAJA I  PLAN POVRATKA U I  IZ
KANTONA SARAJEVO ZA 2015. GODINU.



SKUPŠTINA  JE  VEĆINOM  GLASOVA  (20  "ZA"  I  3  "PROTIV")  USVOJILA
IZVJEŠTAJ O REALIZACIJI PLANA POVRATKA U I IZ KANTONA  SARAJEVO
ZA PERIOD  01.01.-31.12.2014.  GODINE,  SA OSVRTOM  NA PROBLEMATIKU
OBEZBJEĐENJA  ALTERNATIVNOG  -PRIVREMENOG  SMJEŠTAJA  I  PLAN
POVRATKA U I IZ KANTONA SARAJEVO ZA 2015. GODINU.

AD – 23.

IZVJEŠTAJ IZ OBLASTI SPORTA ZA 2014. GODINU

SKUPŠTINA NIJE RAZMATRALA OVAJ IZVJEŠTAJ, JER JEVLADA NA SAMOJ
SJEDNICI POVUKLA OVU TAČKU.

AD – 24.

IZVJEŠTAJ  EKSPERTNE  KOMISIJE  MINISTARSTVA  ZA  OBRAZOVANJE,
NAUKU  I  MLADE  KANTONA  SARAJEVO  ZA  DAVANJE
STRUČNOG/EKSPERTNOG  MIŠLJENJA  U  VEZI  SA  ELABORATOM  O
OSNIVANJU EDUKACIJSKOG FAKULTETA U OKVIRU INTERNACIONALNOG
UNIVERZITETA U SARAJEVU

Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar za obrazovanje, nauku i mlade Elvir Kazazović je podnio uvodne napomene.

RASPRAVE  NIJE  BILO  PA JE  PREDSJEDAVAJUĆI  POZVAO  POSLANIKE  DA
PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  IZVJEŠTAJU  EKSPERTNE  KOMISIJE
MINISTARSTVA ZA OBRAZOVANJE, NAUKU I MLADE KANTONA SARAJEVO
ZA  DAVANJE STRUČNOG/EKSPERTNOG  MIŠLJENJA  U  VEZI  SA
ELABORATOM  O  OSNIVANJU  EDUKACIJSKOG  FAKULTETA  U  OKVIRU
INTERNACIONALNOG UNIVERZITETA U SARAJEVU.

SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA ( 21 "ZA", 2 "SUZDRŽANA") USVOJILA
IZVJEŠTAJ  EKSPERTNE  KOMISIJE  MINISTARSTVA  ZA  OBRAZOVANJE,
NAUKU  I  MLADE  KANTONA  SARAJEVO  ZA  DAVANJE
STRUČNOG/EKSPERTNOG  MIŠLJENJA  U  VEZI  SA  ELABORATOM  O
OSNIVANJU EDUKACIJSKOG FAKULTETA U OKVIRU INTERNACIONALNOG
UNIVERZITETA U SARAJEVU

AD – 18.

IZVJEŠTAJU O RADU KANTONALNOG TUŽILAŠTVA KANTONA SARAJEVO
ZA 2014. GODINU

Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu, a Glavna kantonalna tužiteljica Kantona
Sarajevo Dalida Burzić je podnijela uvodne napomene po ovom Izvještaju.  

Diskutanti po ovoj tački dnevnog reda su bili sljedeći zastupnici: Amar Dovadžija,  Semir
Halilović, Mario Vukasović, Zvonko Marić, Elvedin Okerić, Slaviša Šućur, Mirsad Pindžo
i Eldar Čomor.



Na sva pitanja i komentare koje su kroz diskusiju postavili zastupnici odgovore je dala
Glavna kantonalna tužiteljica Dalila Burzić.

NAKON  ZAKLJUČENE  RASPRAVE  PREDSJEDAVAJUĆI  JE  POZVAO
POSLANIKE  DA   PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  IZVJEŠTAJU  O RADU
KANTONALNOG TUŽILAŠTVA KANTONA SARAJEVO ZA 2014. GODINU.

SKUPŠTINA  (28  "PROTIV")  NIJE  USVOJILA  IZVJEŠTAJ  O RADU
KANTONALNOG TUŽILAŠTVA KANTONA SARAJEVO ZA 2014. GODINU .

S obzirom da su iscrpljene sve tačke Dnevnog  reda Četvrte Radne sjednice
predsjedavajući Sejo Bukva je u 14 sati i 57 minuta zaključio rad na nastavku
Četvrte Radne sjednice.

Zapisnik izradila: 
Jasminka Deliahmetović

              SEKRETAR                                                                PREDSJEDAVAJUĆI

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                       SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

    Abid Kolašinac dipl. pravnik                                                           Sejo Bukva


